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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  
 Oktatási és Kulturális Bizottsága  

 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 

                                                      Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  

 Iktatószám: SZ-23-7/2019.  Ügyintéző: Pénzesné Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 

Bizottsága 2019. május 20-án, hétfőn, 1400 órai kezdettel a Városháza 102-es 

tanácstermében megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: 

 Nánási Tamás bizottsági elnök 

 Barabás József bizottsági tag 

 Tálas-Tamássy Richárd bizottsági tag 

 Tarjáni István polgármester 

 Szakadáti László alpolgármester 

 Varga László alpolgármester 

 Mester László kommunikációért felelős munkatárs 

 dr. Kovács András jegyző 

 dr. Szabó Ferenc aljegyző 

 Horgos Vilmos, a Biai Református Általános Iskola igazgatója 

 Gál Edit, a Czuczor Gergely Tagiskola igazgatója 

 Szmuda Katalin, a Benedek Elek Óvoda helyettes vezetője 

 Czifra Zsuzsanna a Biatorbágyi Általános Iskola igazgatója 

 Szádváriné Kiss Mária, a Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 

 Szomszéd Gabriella, a Karikó János Könyvtár helyettes vezetője 

 Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 

 Ihászné Pálfi Katalin köznevelési szakértő 

 Schilling-Párhon Lili, a Lélegző Központ Oktatási és Innovációs Alapítványtól 

 Pénzesné Szép Anna jegyzőkönyvvezető 
 

Nánási Tamás: Üdvözli az Oktatási és Kulturális Bizottság ülésén megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a bizottság 3 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv 

hitelesítésére felkéri Barabás József bizottsági tagot. Javaslatot tesz a napirendre, a 

meghívótól eltérően. Javasolja napirendről levételre az új 16 tantermes általános iskola 

előkészítéséről szóló napirendi pontot, valamint a biatorbágyi helyi buszjárat elnevezésére 

és emblémájára kiírt pályázat lakossági szavazásáról szóló napirendet nyilvános ülésen 

javasolja tárgyalni zárt ülés helyett. 

 

  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 

Napirend: 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 
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2) Magyar Műhely ÁMK Czuczor Gergely Tagiskola fenntartóváltásával kapcsolatos 

szerződésről 

3) Oktatásszervezési kérdésekről:  

A tanulócsoportok elhelyezéséről az általános iskolák épületében 2019 

szeptemberétől 

4) Lélegző Képző Központ Oktatási és Innovációs Alapítvány oktatási célú 

programjának elvi támogatásáról 

5) A Lélegző Képző Központ Oktatási és Innovációs Alapítvány kérelméről 

6) Pest Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Budakeszi Tagintézménye elhelyezésével 

összefüggő kérelemről 

7) Közművelődési koncepció megalkotásáról 

8) A Juhász Ferenc Művelődési Központ nyári nyitvatartási rendjéről 

9) Juhász Ferenc Művelődési központ költségvetés módosítási kérelméről 

10) A Karikó János Könyvtár nyári nyitvatartási rendjéről 

11) A Benedek Elek Óvoda 2019. évi költségvetési előirányzat átcsoportosítási 

kérelméről 

12) Óvodai csoportszám és csoportlétszámok meghatározásáról 

13) Ovi-foci pályázatról 

14) Benedek Elek Óvoda intézményvezetői megbízásának nevelőtestületi 

véleményezéséről 

15) SM kastély új sportpályák megépítésével kapcsolatos közbeszerzési eljárás kiírásáról 

16) Biatorbágy, Nagy utca 452/1 hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építéséről, és az 

ezzel összefüggő Biatorbágy, Nagy utca 29. számú ingatlan lebontásáról – 

közbeszerzési eljárás kiírásáról 

17) Tájékoztató a helyben nem ellátható, gyógypedagógiai nevelésben, oktatásban 

részesülő biatorbágyi tanulók iskolába szállításáról 

18) A biatorbágyi helyi buszjárat elnevezésére és emblémájára kiírt pályázat lakossági 

szavazásáról  

19) "Biatorbágyért" kitüntetés adományozásáról – ZÁRT  

20) " Biatorbágy Városáért Életműdíj" adományozásáról – ZÁRT  

21) "Török Henrik Pedagógus Díj" adományozásáról – ZÁRT   

22) "„Geréby Imre” Köztisztviselői Díj adományozásáról – ZÁRT  

 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Nánási Tamás: Hozzászólás nem lévén a rendelet tervezetet teszi fel szavazásra, amelyik a 

tartalékról, a megmaradt összegről és a bevétel-kiadási főösszegekről rendelkezik a tavalyi 

évre vonatkozóan. 

 

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

51/2019. (V. 20.) határozata 
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Biatorbágy Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Biatorbágy Város 

2018. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

 

2) Magyar Műhely ÁMK Czuczor Gergely Tagiskola fenntartóváltásával kapcsolatos 

szerződésről 

 

Nánási Tamás: Szeptember 1-jétől új néven, új fenntartóval működik az iskola. Ennek 

megfelelően kell módosítani a szerződést. Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

52/2019. (V. 20.) határozata 

A Magyar Műhely ÁMK Czuczor Gergely Tagiskola fenntartóváltásával kapcsolatos 

szerződésről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

támogatja a Magyar Műhely ÁMK Czuczor Gergely Tagiskola fenntartóváltását, üdvözli a 

Székesfehérvári Egyházmegye szándékát a Czuczor Gergely Tagiskola fenntartói 

feladatainak vállalására, és javasolja az intézmény átszervezésének minősülő 

fenntartóváltás hivatalos eljárásának megkezdéséhez szükséges Használati Megállapodás 

aláírását. 

 

 

3) Oktatásszervezési kérdésekről: 

A tanulócsoportok elhelyezéséről az általános iskolák épületében 2019 

szeptemberétől 

 

Nánási Tamás: Az előterjesztésben és a határozati javaslatban lát egy különbséget, amit 

javasol szinkronba hozni. Az előterjesztés oda fut ki, hogy kettő darab új konténer terem a 

Református Általános Iskola számára kerülne felállításra. Míg a határozati javaslatban az 

szerepel, hogy egy konténer terem a Református Általános Iskola, egy konténer terem pedig 

a Czuczor Gergely Tagiskola részére kerülne felállításra. Az előterjesztés jól levezeti, hogy 

akkor a Református Iskola kapna – közvetve természetesen – a Czuczor is kap, de most 

arról kell dönteni, hogy úgy állítanának be új konténereket, hogy ez a kettő a különféle 

osztozkodások révén a Református Általános Iskola munkáját szolgálná. Ezt javasolja a 

határozati javaslatban módosítani. A jelzett módosítással a határozati javaslatot teszi fel 

szavazásra. 

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

53/2019. (V. 20.) határozata 

 

Oktatásszervezési kérdésekről 

A tanulócsoportok elhelyezéséről az általános iskolák épületében 2019 

szeptemberétől 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága: 

1. megtárgyalta az Oktatásszervezési kérdésekről, a tanulócsoportok 2019/2020-as 

tanévben történő elhelyezését a Szentháromság tér 6. szám alatti ingatlanba, 

2. javasolja a képviselő-testületnek a Biai Református Általános Iskola részére két új 

konténer telepítését, 

3. emellett további fél konténer telepítésével csoportbontásra is alkalmas termet is 

biztosít, 

4. így összesen két és fél osztályterem elhelyezésére elegendő új konténert telepít. 

 

 

4) Lélegző Képző Központ Oktatási és Innovációs Alapítvány oktatási célú 

programjának elvi támogatásáról 

Schilling-Párhon Lili: Idén sikerült az alapítványt regisztrálni, már hivatalos. Egy alapítványi 

iskolát szeretne létrehozni. Ez nagy feladat, ehhez kérte az önkormányzat elvi támogatását, 

vagy egyáltalán valamilyen támogatást. Még nincs előkészítve és nincs kész az iskola. Tett 

lépéseket, meglenne a hely, ahol az iskola működhet. Ez egy 8 osztályos iskola lenne, nagy 

hangsúlyt fektetve az angol nyelv oktatására. Ez úgy nézne ki, hogy alsó tagozatban felmenő 

módon növekvő óraszámmal, úgy, hogy első évben már heti öt nyelvórát építenének be, ez 

szépen fokozatosan emelkedne, és felső tagozatba az összes tantárgyat angolul tanítanák 

már.  

Szakadáti László: Azt szokták meg, hogy valami közösségi igény lép föl iskola létesítésére. 

Itt most nem látják a közösségi igényeket. Tizenkét fős osztályokból állna, amely lehetővé 

teszi az SNI-s gyerekeknek az integrálását ebben az oktatási formában. Úgy tudja, hogy a 

saját iskoláik is tudnak bizonyos fokú, tehát nem a legsúlyosabb SNI-s gyerekeket 

osztályokba fogadni és integráltan oktatni. Ilyen értelemben nem látja, hogy többet nyújtana. 

Adódik a kérdés, hogy hol lenne a helyszín. Állandóan helyszínnel küszködnek a meglévő 

állapotban is. Aztán van egy fenntartói költsége. Nem tudja, hogy az állam mit szól hozzá, 

mint általában ma az iskolák fenntartója. Ha ez egy magánalapítvány, akkor mi garantálja 

annak a működését. Megítélése szerint még hiányoznak a lábai ennek a konstrukciónak. 

Schilling-Párhon Lili: Az SNI-s gyerek nem tudnak beintegrálódni a normál létszámú 

osztályba, nem tudja tartani a ritmust az egészséges gyerekekhez képest. Ha egy 12 fős 

osztályból maximális létszámban 3 SNI-s gyerek bent van, akkor a pedagógus nem szakad 

bele abba, hogy az SNI-s gyereket is figyelje és segítse, illetve a többiek rovására sem 
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megy. Hiányolja nemcsak Biatorbágyon, hanem országosan a kis létszámú osztályt, ahova a 

„furcsa” gyerekeket be lehet integrálni, kallódnak. Az iskolának helyet keresett. Sok céggel 

van kapcsolata, az egyikben tanít már évek óta, ez pedig a REHAU nevezetű cég az ipari 

parkban. Ez egy viszonylag emberközpontú cég, ház jellegű épület, aminek a 3. emelete 

teljes mértékben üres évek óta. Megkapta a konkrét összeget, amennyiért ezt bérelhetnék, 

beleértve a takarítást, a biztonsági szolgálatot, a bérleti díjat, a rezsit, ez 1 millió 333 ezer 

forint havonta. Ez egy 300 négyzetméteres épület, 14 irodahelyiséggel, ami tökéletesen elég 

lenne. Minden szempontból megfelel, nem kéne átépíteni. Csak az udvarát kéne alakítani a 

gyerekeknek, hogy az biztonságos legyen.  

Barabás József: Támogatja az iskolát, ahogy alá is írta, amíg itt lesz, mindig támogatni 

fogja az iskolákat.  

Horgos Vilmos: Iskolájának minimális megoldása van az olyan gyerekek irányába, akik nem 

hagyományos módon taníthatók, pedig érzékeny ebben a témában. Látja azt, hogy milyen 

szülők milyen gyerekekkel keresik meg az iskolát és nem látja egyelőre azt, hogy hogyan 

lehet jól, vagy hogyan érdemes jól integrálni. Nagyon örül, hogy ilyen vezetése van a 

városnak. Nem véletlenül kerül ez újra és újra elő, tehát ténylegesen kell rá megoldás itt a 

városon belül. Örül, hogy ez napirenden van. Meggyőződése, hogy nagyon könnyen és 

gyorsan be fog telni az a nyolc osztály, hiszen minden iskolában küzdenek ezzel 

pedagógusok, igazgatók. Szeretné saját magát is felajánlani ebben az ügyben, ha 

szükséges a segítsége. Szurkol, hogy Biatorbágyon ez a rész is megoldódjon majd a 

következő években. 

Nánási Tamás: Egy problémája van ezzel az egész történettel, mégpedig az, hogy olyanhoz 

adnak elvi támogatást, ami még nincs. Olyan helyzetben, amikor egy oktatási intézmény 

még nem létezik, hiszen most kívánják beadni a kérvényt rá, és utána lesz rá majd egy 

engedély, csak akkor adhat elvi támogatást adhat az önkormányzat. A polgármester így nem 

tud semmiről tárgyalni, amíg nincs egy olyan intézmény terv, amihez létezik egy államilag 

hivatalos engedély. Akkor fognak tudni beszélni arról, hogy mit tud hozzátenni az 

önkormányzat, ha ez az engedély meglesz. Ez jó szándékú, de kicsit még korai 

kezdeményezés az előterjesztők részéről.  

Schilling-Párhon Lili: Ahhoz, hogy az iskolának az alapító okiratát beadja, egy meglévő 

épülettel kell rendelkezni. Ahhoz, hogy ezt az épületet magáénak tudhassa, ahhoz legalább 

annyi pénzre van szükség, hogy ki tudja bérelni a helye. Akkor kaphat az iskola engedélyt.  

Nánási Tamás: Közpénzt csak akkor érdemes, csak akkor lehet ilyen célra adni, hogyha 

megvan rá az engedély.  

Barabás József: Jegyző úrtól kérdezi, hogy az önkormányzatnak nem kell hozzájárulni? 

Csak elvileg fogják támogatni? Ez Biatorbágyra nagyon nem jó most, mert nincs rálátás, 

pénzük sincs rá és azokhoz az dolgokhoz, amihez kellene, de nagyon szeretné, ha ez 

működne. 

dr. Kovács András: Jelen pillanatban az önkormányzatnak se működtető, se fenntartói 

jogai nincsenek. Az elvi támogatáson kívül is lehet alapítványi magániskolát létrehozni, 

amennyiben a feltételeknek megfelel, csak működési engedélyt kell, hogy kapjon. Ha az 

önkormányzat nem ad elvi hozzájárulást is, arra van lehetőség, hogy az iskola megalakuljon. 

A jogi környezet még 2012-ben teljesen más volt, de ez megváltozott, az önkormányzatnak 

nincs kötelezettsége fenntartania az általános iskolákat, és még csak működtetnie sem kell.  
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Varga László: Az előterjesztéshez tartozó közoktatási szakértői vélemények között azért 

vannak olyan kardinális kérdések, amik tisztázásra szorulnak. Javasolná a bizottságnak és 

képviselő-testületnek, hogy nagyon is koncentráljanak arra a három-négy oldalra, amit a 

szakértő megfogalmazott a továbbiak tisztázása végett. Annak az iskolának felszerelése, 

pedagógusa kell, hogy legyen, azoknak bére van, még nem pontosan látják, hogy milyen 

anyagi bázison, a tanulók honnan toborzódnának? Kérdésként merül fel benne, hogy az SNI-

s gyerekek, hogyan fogják bírni az egyre több idegen nyelven zajló órát?  

Schilling-Párhon Lili: Egyáltalán nem baj, ha most nem kapnak támogatást. Már annak 

örül, hogy ez itt így elindul. Az iskolát már most meg tudná tölteni csak a saját diákjaival és 

ismerőseivel úgy, hogy állami normatíva támogatással, és a szülői hozzájárulással is. Túl 

van a pénzhajhászáson, a haszon nem érdekli. Egy fontos, hogy nem szeretné a szülőkre 

ráhárítani száz-százhúszezer forintos tandíjat havonta. Azt szeretné, ha állami támogatással 

menne ez a dolog és bárki, hétköznapi személy beiratkozhatna ebbe az iskolába. Kisfia 

autista és folyékonyan beszél angolul. Ennek egyetlenegy titka a napi szinten való gyakorlás. 

A nyelvet megtanulják az életében, ahogy nő föl, onnantól kezdve mindegy, hogy milyen 

nyelven tanítják az adott tantárgyat.  

Nánási Tamás: Javasolja a bizottságnak, hogy akkor térjen vissza ennek a kérdésnek a 

tárgyalására, az iskola elvi és gyakorlati támogatására és a közoktatási szakértői kérdések 

megválaszolására, amikor az alapító rendelkezik az iskola létrehozásához szükséges 

engedéllyel. Szavazásra teszi fel az általa megfogalmazott határozati javaslatot.  

Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 2 igen, 1 ellenszavazat (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

54/2019. (V. 20.) határozata 

A Lélegző Képző Központ Oktatási és Innovációs Alapítvány oktatási célú 

programjának elvi támogatásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Lélegző Képző Oktatási Alapítvány elvi támogatásáról szóló előterjesztést. A 

bizottság a kérdés tárgyalására, az iskola elvi és gyakorlati támogatására, a közoktatási 

szakértői kérdések megválaszolására akkor kíván visszatérni, amikor az Alapító rendelkezik 

az iskola létrehozásához szükséges engedéllyel.  

 

 

5) A Lélegző Képző Központ Oktatási és Innovációs Alapítvány kérelméről 

Schilling-Párhon Lili: Arra jutott, hogy ahhoz, hogy valaha iskolát tudjon itt létesíteni, ahhoz 

pénz kell. Márpedig ahhoz, hogy pénzt tudjon gyűjteni az alapítványnak, ahhoz kell egy 

olyan épület, ahol egy alkotó műhelyt el tud kezdeni a gyerekeknek. Az alapítványnak nincs 

pénze, ezért megint az önkormányzathoz kellett, hogy forduljon. Bármilyen épület lehet, azt 

közösségi összefogással rendbe hoznák. Ott viszont elindíthatnak olyan tevékenységet, amit 

fel lehet mutatni egy cégnél.   
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Varga László: Nem látják még pontosan azt a tevékenységet, a város közössége érdekében 

már felmutatott, előremutató és hasznos kezdeményezést, amihez jó szívvel azt tudná 

mondani az önkormányzat, hogy odaad egy épületet, mert ez csak egy precedenst teremt.  

Barabás József: Az önkormányzat sajnos nincs abban a helyzetben, hogy azt mondja most, 

hogy tud adni. Aláírta, hogy a kérelmet támogassák, de most nem tud mást mondani, 

Véleménye szerint ez egy nagyon nagy falat. 

Schilling-Párhon Lili: Teljesen mindegy, hogy az önkormányzat segít-e, mindenképpen 

meg fogja csinálni, más emberek, más cégek és talán másik önkormányzat segítségével. 

Reméli, hogy az önkormányzat egy darab épülettel támogatást nyújt.  

Nánási Tamás: Van egy civil támogatási rendszerük, amivel pályáznak a civil egyesületek. 

Ott azoknak az egyesületeknek, akik induló esztendőben vannak, nem nagyon szoktak 

támogatást adni. 

Répási-Friesen Erika biatorbágyi lakos: Kanadában az újonnan induló vállalkozásokat 

inkubátor házszerűen segítették. Nem egy tevékenységre adnak egy házat, hanem egy 

bizonyos időre egy tevékenységhez.  

Varga László: Jobban látnia kéne a képviselő-testületnek, hogy ez az alapítvány valóban 

életképes. Biatorbágyon több mint 50 egyesület, alapítvány van, ebből körülbelül 25-30 az, 

akiket éves szinten, pályázati formában támogatást kap. Köztük vannak kiemelt, már sokat 

bizonyított egyesületek, vagy alapítványok, akik már annyit és olyan ügyeket karoltak föl több 

éves működés alapján, amit a város közössége közpénzből bizalommal támogat. Ezt most 

hiányolja, ezért arra bíztatja a kérelmezőt, hogy ebben az irányban próbálkozzon nyitni, és 

biztos el fog jutni oda, hogy akár milliós nagyságrendben is támogasson a mindenkori 

képviselő-testület egy ilyen célt, egy ilyen működést.  

Nánási Tamás: Az "A" jelű határozati javaslatot teszi fel szavazásra.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

55/2019. (V. 20.) határozata 

A Lélegző Képző Központ Oktatási és Innovációs Alapítvány kérelme 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága nem 

javasolja a képviselő-testületnek a Lélegző Képző Oktatási és Innovációs Alapítvány részére 

önkormányzati ingatlant biztosítani. 

 

 

Nánási Tamás: Szünetet rendel el. 

 

Szünet 
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Nánási Tamás: Folytatják az ülést. 

 

6) Pest Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Budakeszi Tagintézménye elhelyezésével 

összefüggő kérelemről 

Nánási Tamás: Kérdés, hozzászólás nincs, akkor a határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

56/2019. (V. 20.) határozata 

Pest Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Budakeszi Tagintézményének kéréséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Pest Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Budakeszi 

Tagintézményének megfelelő működéséhez újítsa fel a Biatorbágy, Szabadság u. 8. szám 

alatti ingatlanát. A felújításhoz szükséges keretösszeg forrását a Pénzügyi, Ügyrendi és 

Stratégiai Bizottság, mint szakbizottság jelölje meg a 2019. évi költségvetésben, a felújítási 

feladatok pedig a Városgondnokság által kerüljenek elvégzésre. 

 

7) Közművelődési koncepció megalkotásáról 

 

Szádváriné Kiss Mária: Szeretné megerősíteni, hogy ez egy munkaanyag, innen kell 

mennie társadalmi vitára. Egy kiegészítése lenne: Az ifjúsági koncepció komoly hangsúlyt 

helyez az ifjúsági ház épület és egyéb kérdésére. Ez ebben nem jelenik most meg, de 

szeretné, ha megjelenne. Hiszen ez összefügg és egybe kapcsolható.   

Szakadáti László: Hiányolja a sport, egészség fogalmakat. Nem, mint a Juhász Ferenc 

Művelődési Központ profiljának a további duzzasztását, hanem mint azt az együttműködő 

partnerrészt, a sport és az egészséges életmód, mint kapcsolódás. Hiányzik a természeti 

értékeik megbecsülése, helyreállítása. Ez megint csak egy olyan pillér lehetne, amelyik felé a 

művelődési intézmény el tud menni. Nem profilt vált, csak kitekint és várja esetleg más 

területek alkotóitól ezt a dolgot. A SWOT analízisek között vannak erősségek, gyengeségek, 

lehetőségek és veszélyek. A beépítésre nem szánt területek lakosait veszélynek írják. Ezt 

nem tartja jól kimunkáltnak. Először is az elszegényedés a veszély, és az, hogy nem művelik 

a földeket, tehát elszegényednek az emberek valamiért, és ennek vannak hatásai, tehát nem 

a beépítésre nem szánt lakosok számának növekedése az alapvető hajtóerő, vagy az ok, 

hanem ez már csak okozat. A külterületek szociális és kulturális leszakadását vajon miért 

nézik tétlenül? Ott nincs a kultúrának koncepciója erre a területre, erre valahogy ki kellene 

tekinteni. A segítség ott a legfontosabb, ahol a legnagyobb szükség van rá és akkor nem 

jelent veszélyt.  Valamikor kezdeményeztek egy olyan felmérést, hogy megtudják a 

biatorbágyi lakosság alapvető kulturális igényét és kulturálódási szokásait és ehhez képest 

jön az a fajta kulturális feladatsor, amellyel emelni akarják ezt a kulturális szintet, amivel 

hatni akarnak rájuk. Ahhoz, hogy megtudják, hogy mi minden hiányzik még ennek a 

lakosságnak, azt valamilyen módon mérni kellene.  
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Nánási Tamás: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

Szavazás:  
A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

57/2019. (V. 20.) határozata 

Biatorbágy közművelődési koncepciójáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

2019-2024. évekre vonatkozó közművelődési koncepciójának munkaanyagát megtárgyalta 

és javasolja a társadalmi vitára bocsátását. 

 

8) A Juhász Ferenc Művelődési Központ nyári nyitvatartási rendjéről 

 

Nánási Tamás: Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

58/2019. (V. 20.) határozata 

A Juhász Ferenc Művelődési Központ 2019. évi nyári nyitvatartási rendjéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

támogatja és elfogadásra javasolja a Juhász Ferenc Művelődési Központ nyári nyitvatartási 

rendjét az alábbiak szerint: 

 

Az intézmény június 23-ig hétköznapokon 10.00–22.00 óráig, szombaton 6.00–14.00 óráig 

(irodai szolgáltatások. 8.00–14.00 óra), valamint a rendezvényekhez igazodóan tart nyitva. 

Június 24 és július 14. között, valamint augusztus 12. és augusztus 18. között 

hétköznapokon 10.00-18.00, szombaton 6.00–14.00 óráig (irodai szolgáltatások: 8.00–14.00 

óra) tart nyitva. 

Július 15 és augusztus 11. között zárva.  

Augusztus 19-től hétköznapokon 10.00–22.00 óráig, szombaton 6.00–14.00 óráig (irodai 

szolgáltatások: 8.00–14.00 óra), valamint a rendezvényekhez igazodóan tart nyitva. 

A Chaplin Kávézó nyitva tartása: hétfőtől péntekig 17.00-22.00, rendezvénynapokon a 

programokhoz igazodóan. 

 

9) Juhász Ferenc Művelődési központ költségvetés módosítási kérelméről 
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Nánási Tamás: Az előterjesztés és a határozati javaslat a kérelemmel szemben azt mondja, 

hogy most ne az eszközkérelem kerüljön teljesítésre, hanem tegyenek félre 30 millió forintot 

arra, hogy azok a beázási gondok, amelyek megjelentek a művelődési központban, legyenek 

megoldva a tetőhéjazat és a tető rendbe tételével. 

Szádváriné Kiss Mária: Amikor a költségvetést tárgyalták, és elfogadták akkor azt az 

utasítást kapták, amit végre is hajtott az intézmény is, hogy semmiféle egyéb kérelemmel ne 

forduljanak, mint a működés. Ezek után, a mostani bizottsági ülésre lehetőség adódott, 

egyrészt a munkák előre haladásával, másrészt pedig olyan információt kapott, hogy most 

lehetne a külön kérelmet benyújtani. Kéri, hogy ezen két irány, a szakmai működés, és a 

működtetés irányának figyelembevételével döntsön az előterjesztésről a bizottság. Nem 

véletlenül osztotta három részre ezt a négymillió forintot, Megköszöni a gyors segítséget a 

beázást illetően. Ez a probléma nem most keletkezett, hiszen már sokszor megjárta a 

bizottságot is és reméli, hogy megnyugtatóan megoldódik. 

Nánási Tamás: A vitás kérdés az, hogy a tetőbeázáson kívül az eszközkérelmet is 

támogatják-e, vagy, ahogy írja a határozati javaslat: a vis major helyzetre való tekintettel ezt 

most nem.  

Barabás József: Véleményem szerint először föntről kezdjék és majd utána a székekkel, 

információs pulttal. Azzal kezdjék, ami a legfontosabb. 

Nánási Tamás: Az a meglátása, hogy sajnos az eszközbeszerzési kérelmet félre kell tenni, 
de nem elfeledni. Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

59/2019. (V. 20.) határozata 

A Juhász Ferenc Művelődési Központ költségvetés módosítási igénye (volt vasúti 

épület tetőfelújítási munkáiról)  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Juhász Ferenc Művelődési Központ külön kérelemben foglalt költségvetés 

módosítási igényéről szóló előterjesztést. A bizottság felújításra javasolja az 

intézményvezetői kérelemmel ellentétben, a vis major helyzetre való tekintettel az Intézmény 

zavartalan működésének biztosítására a volt vasúti épület tetőhéjazatát és tetőszerkezetét 

az alábbiak szerint: 

 

a) kiválasztott minta alapján hornyolt cserépfedés kerüljön a meglévő héjazatra, amelynek 

a színe natúr tégla piros legyen; 

b) a tetőszerkezet tekintetében statikai tervet kell készíteni a csomópontok megerősítésére 

és rendbe tételére; 
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A bizottság javasolja, hogy a fenti feladatok elvégzéséhez szükséges bruttó 30 millió Ft 

keretösszeget forrása a 2019. évi költségvetés általános tartalékkerete legyen. 

 

 

10) A Karikó János Könyvtár nyári nyitvatartási rendjéről 

 

Nánási Tamás: Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottsága  

60/2019. (V. 20.) határozata 

A Karikó János Könyvtár nyári nyitvatartási rendjéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális Bizottsága 

támogatja és elfogadásra javasolja a Karikó János Könyvtár nyári nyitvatartási rendjét az 

alábbiak szerint: 

Karikó János Könyvtár zárva: 2019. július 15. és augusztus 11. között. 

Nyitás: 2019. augusztus 12. (hétfő) 14 óra 

 

 

11) A Benedek Elek Óvoda 2019. évi költségvetési előirányzat átcsoportosítási 

kérelméről 

 

Nánási Tamás: Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

61/2019. (V. 20.) határozata 

A Benedek Elek Óvoda 2019. évi költségvetési előirányzat átcsoportosítási kérelméről 

 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda 2019. évi költségvetési előirányzat-átcsoportosítási 

kérelmét és javasolja a képviselő-testületnek, hogy az intézmény elemi költségvetését a 

kérelemnek megfelelően módosítsa. 
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12) Óvodai csoportszám és csoportlétszámok meghatározásáról 

 

Nánási Tamás: Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

62/2019. (V. 20.) határozata 

Óvodai csoportszám és csoportlétszámok meghatározásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2019/2020-as nevelési évben a Benedek Elek 

Óvoda az alábbi 24 óvodai csoportjában a maximális csoportlétszám túllépéséhez a 

köznevelési törvény által megengedett 20% erejéig járuljon hozzá az intézmény alábbi 

tagóvodáiban: 

 

Benedek Elek Óvoda 

- Pitypang Tagóvodája csoportjai 

- Vadvirág Tagóvodája csoportjai 

- Meserét Tagóvodája csoportjai 

- Csicsergő Tagóvodája csoportjai 

 

13) Ovi-foci pályázatról 

 

Nánási Tamás: Az új óvoda területén a már tervezett pályát vagy területet egy 

műfüves szintre hoznák fel, amennyiben megkapnák hozzá a támogatást. 

Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

63/2019. (V. 20.) határozata 

Ovi-foci pályázatról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága az 

Ovi-foci pályázat kapcsán javasolja a képviselő-testületnek, hogy az Ovi - Sport Közhasznú 

Alapítvány által meghirdetett „Nemzeti Ovi – Sport Program” címen nyújtson be pályázatot a 

Nagy utca 29. szám alatt épülő új óvodához tartozó sportpálya építésének támogatására.   

 



13 
 

 

 

14) Benedek Elek Óvoda intézményvezetői megbízásának nevelőtestületi 

véleményezéséről 

 

Nánási Tamás: Ezúton is gratulál igazgató asszonynak, hogy ezt a támogatást megkapta a 

nevelőtestülettől, a pedagógusoktól. Ez lényegében egy tájékoztató arról, hogy mi történt, 

alátámasztja a bizottsági döntést, úgyhogy igazgató asszony a következő időszakban tovább 

láthatja el a feladatát ebből a megbízásból is. Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a 

határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

64/2019. (V. 20.) határozata 

Tájékoztató a Benedek Elek Óvoda intézményvezetői megbízásának nevelőtestületi 

véleményezéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda intézményvezetői megbízásának nevelőtestületi 

véleményezéséről szóló tájékoztatót és az abban foglaltakat elfogadja. 

 

 

15) SM kastély új sportpályák megépítésével kapcsolatos közbeszerzési eljárás 

kiírásáról 

 

Nánási Tamás: Itt arra hívja fel a figyelmet, hogy a terveket testületi ülésig ígéri a tervező 

leszállítani és még itt nincsenek megjelölve azok a cégek, akik meghívást kapnak erre a 

közbeszerzési eljárásra. Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

65/2019. (V. 20.) határozata 

„A Sándor Metternich kastély udvarában új sportpályák építése” tárgyában kiírt 

közbeszerzési eljárás megindításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága „A 

Sándor Metternich kastély udvarában új sportpályák építése” tárgyában kiírt 

közbeszerzési eljárás megindításáról tárgyában közbeszerzési eljárás kiírásáról szóló 

előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja. 
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16) Biatorbágy, Nagy utca 452/1 hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építéséről, és az 

ezzel összefüggő Biatorbágy, Nagy utca 29. számú ingatlan lebontásáról – 

közbeszerzési eljárás kiírásáról 

 

Nánási Tamás: Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

66/2019. (V. 20.) határozata 

Biatorbágy, Nagy utca 452/1 hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építéséről, és ezzel 

összefüggő Biatorbágy, Nagy utca 29. számú ingatlan lebontásáról - közbeszerzési 

eljárás kiírásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága a 

„Biatorbágy, Nagy utca 452/1 hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építéséről, és ezzel 

összefüggő Biatorbágy, Nagy utca 29. számú ingatlan lebontásáról - közbeszerzési 

eljárás kiírásáról szóló előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja azzal, hogy a 

Képviselő-testület a vonatkozó közbeszerzést hirdetmény útján, nyílt eljárásban indítsa meg. 

 

 

17) Tájékoztató a helyben nem ellátható, gyógypedagógiai nevelésben, oktatásban 

részesülő biatorbágyi tanulók iskolába szállításáról 

 

Nánási Tamás: Hozzászólás nincs, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

67/2019. (V. 20.) határozata 

Tájékoztató helyben nem ellátható, gyógypedagógiai nevelésben, oktatásban 

részesülő biatorbágyi tanulók iskolába szállításáról   

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási és Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta a helyben nem ellátható, gyógypedagógiai nevelésben, oktatásban részesülő 

biatorbágyi tanulók iskolába szállításáról szóló tájékoztatót és az abban foglaltakat elfogadja. 

 

 

18) A biatorbágyi helyi buszjárat elnevezésére és emblémájára kiírt pályázat lakossági 

szavazásáról 

 

Nánási Tamás: A bizottság kvázi egy átruházott hatáskörű feladatot kapott a képviselő-

testülettől, hogy a befutott 15 pályázatból ötöt kéne kiválasztani, amit a Facebookon vagy 

közösségi online világban szavazásra bocsátanak. A testület ennek a végén fog dönteni, 
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hogy ki legyen. A maga részéről 5 javaslata van, a „MIBUSZ” tetszene számára a legjobban, 

mert nem hiszi, hogy nagyon bonyolultnak kell lenni. Ez kiejthető és közösségi érzést is 

sugall. Javasolja még: „BIBUSZ”, „BIABUSZ”,„VIABUSZ”. A „VIADUKT WALZER”  is 

szimpatikus. A „CSALINKÁT” nem javasolja. A Nyakas Helyi Menő, ez tényleg nagyon 

kreatív, de azt nem tudja elképzelni, hogy az emberek ezt így használni fogják. 

Tálas-Tamássy Richárd: A „BB-BIATORBÁGY BUSZ”-t is javasolja.   

Nánási Tamás: Számozás szerint a javaslatok tehát: egyes, hármas, ötös, tízes, 
tizenegyes, tizenötös. Szavazásra teszi fel a javaslatokat. 

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

napirendet fogadja el. 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

68/2019. (V. 20.) határozata 

A biatorbágyi helyi buszjárat elnevezésére és emblémájára kiírt pályázatra beérkezett 

javaslatokról  

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási és Kulturális Bizottsága megtárgyalta a biatorbágyi 

helyi buszjárat elnevezésére és emblémájára kiírt pályázatra beérkezett javaslatokat és az 

alábbi döntést hozza: 

Az Otthonunk Biatorbágy Facebook oldalon az alábbi elnevezéseket kívánja szavazásra 

bocsátani: 

BIABUSZ 

BIBUSZ 

MIBUSZ 

VIABUSZ 

VIADUKT WALZER 

BB-BIATORBÁGY BUSZ 

 

Nánási Tamás: Mivel több hozzászólás nincs, megköszöni a részvételt, az ülést 1622 órakor 

bezárja és a további napirendi pontok megtárgyalásának idejére zárt ülést rendel el. 

k.m.f. 

 

 Nánási Tamás Barabás József 

 bizottsági elnöke bizottsági tag 

 

 


